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https://tuni.zoom.us/j/67651491169


1.Kokouksen avaaminen  
 

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 16.06. 

2. Kokouksen järjestäytyminen  
Valitaan puheenjohtajaksi Vilma Hovi 
Valitaan sihteeriksi Heini Maula 

 
 

Läsnäolijat:  
Vilma Hovi puheenjohtaja 
Heini Maula sihteeri  
Noora Silla  
Eevi Pitkänen  
Elisa Kähkönen  
Saara Nissi  
Eerika Kuurne 
Viljami Honkiniemi etänä zoomin kautta 
Ingá Ryhänen etänä zoomin kautta   1-11.1 
Sonja Mansikkamäki paikalla päätöskohdat 8-14 
Veini Simolin etänä zoomin kautta, paikalla päätöskohdat 9-14 

 
 
 

3.Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
 

Esitys: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

Päätös: Esityksen mukaan 
 

4.Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi  
 

Esitys: Hyväksytään esityslista muutoksitta. 
 



Päätös: Lisätään kohdaksi 10.4 Puistositsien jälkikäteisbudjetointi  

5. Edellisten kokousten pöytäkirjojen 
tarkastaminen 
 

Esitys: Hyväksytään edellisten kokousten pöytäkirjat. 
 

Päätös: Esityksen mukaan 
 

6.Ilmoitusasiat 
 

Esitys: Merkitään ilmoitusasiat tiedoksi. 
 

Fuksien leffailtaan 31.08. osallistui 12 reettoria.  
Hervantakierrokselle 2.9. osallistui 19 henkeä. 
Aloitusristeilylle 3.9. osallistui 44 reettoria. 
Reettoreiden, Vostokin, Lexican ja Translan yhteiseen liikuntavuoroon 7.9. osallistui 
18 henkeä ja sinne järjestettyyn fuksien yhteislähtöön 8 fuksia.  
Fuksien peli-iltaan Tavernassa 9.9. osallistui 21 ihmistä. 
Cortexin, Biopsin ja Reettoreiden Puistositseille 10.9. osallistui 85 sitsaajaa. 
Viljami Honkiniemi osallistui 31.8. Vicon kevätkokoukseen.  
Heini Maula osallistui 14.9. Treyn Viestintäfoorumiin.  
Vilma Hovi ja Viljami Honkiniemi tulevat toimimaan reettoreiden edustajina 
Tiedekuntaneuvoston tilaisuudessa.  

 
 

Päätös: Esityksen mukaan 
 

7.Talousasiat 
 

Tilillä nyt: 4480,45€ 
Käteiskassassa nyt: 763,40€ 



 

8.Koulutuspolitiikka 
 

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista koulutuspoliittisista asioista koulutuspoliittisen 
vastaavan johdolla. 
 
Keskustelu: Treyn edustajistovaalit ovat tulossa. Syksyn reettorikahvien järjestämistä 
mietitään etänä. 

 
Päätös: Esityksen mukaan 

 

9.Sidosryhmät ja yritysyhteistyö 
 

Esitys: Käydään läpi tulevia sidosryhmä- ja yritysyhteistyökuvioita 
sidosryhmävastaavan ja yrityssuhdevastaavan johdolla.  

 
Keskustelu: Alumnien someviikko on lähtenyt hyvin käyntiin. 
Yhteistyökumppaneiden kanssa voitaisiin saada järjestettyä haalarisauna 
Hämpin kattosaunalle.  
Bonkerin kanssa pohditaan esimerkiksi Yle Perjantai yhteislähtöjen jälkeistä 
tapahtumaa. 

 
Päätös: Esityksen mukaan 

 

10. Tapahtumat 
 

10.1 Pesiksen peluu Vostokin, Lexican ja Translan kanssa  
 
Esitys: Korvaava tapahtuma maanantain liikuntavuoron ollessa tauolla 
ylioppilaskirjoitusten takia 9.9 - 2.10.2020. Pesiksen peluuta ehdotetaan maanantaille 
28.9.2020 illalla - budjetointi - pesissetti TREY:ltä 5€, jaetaan ainejärjestöjen kesken 
eli 1,25€.  



 
Keskustelu: Eerika Kuurne vuokraa pesiskamat TREYltä. Mahdollisena paikkana on 
pohdittu Kissanmaan hiekkakenttiä. 
 
Päätös: Budjetoidaan pesiskamojen vuokraamiseen 2€ 
 

10.2 Käsityöilta  
 
Esitys: Ehdotetaan syys- tai lokakuulle järjestettävää kulttuuritapahtumaa, jossa 
mennään porukalla tekemään käsitöitä Tampereen monitoimitalolle. Työpajan 
ajankohdaksi ehdotetaan torstaita 12.30-14.30, mikäli kiinnostusta on. 
Työpajavaihtoehtoina on sarjakuvakirja, saippua, savityö ja aikakiekko. Ryhmäkoko 
on maksimissaan 15 henkilöä, saippuassa 14 hlöä. Työpajamaksu on 40€, jota 
ehdotetaan ainejärjestön joko osittain tai kokonaan kustannettavaksi, ja 
materiaalimaksut jokaisen osallistuja maksaa itse (n. 1-3€) 
 
Keskustelu: Pohditaan käsityöpajan ajankohdaksi 1.10. tai 22.10. Eniten kannatusta 
sai saippuanvalmistus. Eerika Kuurne soitti Tampereen monitoimitalolle ja sieltä 
ilmoitettiin, että myös saippuanvalmistusryhmään mahtuu 15 henkilöä. Esitettiin, että 
ainejärjestö voisi maksaa myös materiaalimaksut, sillä summa ei ole iso (max 15 
euroa) ja ainejärjestön rahatilanne sallii myös sen kustantamisen. Tapahtumaan 
osallistumiseen tulee myöskin todennäköisesti matalampi kynnys, kun se on täysin 
ilmainen. 
 
Päätös: Päätetään myös maksaa materiaalimaksut. Budjetoidaan työpajamaksua ja 
materiaalimaksuja varten 55€. 
 

10.3. Fuksisitsit 
 
Esitys: Ehdotetaan päivämääräksi 8.10. 
Ehdotetaan, että sitsit ovat erityisesti fukseille suunnatut, jonne myös vanhemmat 
opiskelijat ovat tervetulleita. 
 
Keskustelu: 8.10. päivämäärä sopii. Ryhdytään etsimään sopivan kokoista ja hintaista 
paikkaa sitseille. Jatkopaikaksi suunniteltu Haalaribileitä Viihdemaailma Ilonassa. 
 
Päätös: Päätetään järjestää fuksisitsit 8.10.  
 



10.4 Puistositsien jälkikäteisbudjetointi 
 
Esitys: Budjetoidaan puistositsien rangaistuksissa käytettyihin juomiin, jotta ne 
voidaan korvata tapahtumavastaava Viljami Honkiniemelle. Osallistumismaksuista ei 
jäänytkään yli riittävästi varoja kattamaan kaikkia kuluja, minkä vuoksi budjetointi 
tehdään tapahtuman jälkeen. 
 
Keskustelu: Vaikka jälkikäteen tehtävä budjetointi ei ole hyvän hallintotavan 
mukaista, pidetään kohtuullisena, ettei Viljami Honkiniemen tarvitse kustantaa sitsien 
rangaistusjuomia omasta pussistaan. 
 
Päätös: Budjetoidaan 16€ puistositsien rangaistuksissa 
käytettyihin juomiin. 
 
 
 

11. Tuutorointi 

11.1 Fuksiaiset 
Esitys: Suunnitellaan hallituksen vetämää rastia fuksiaisiin. Missä, mitä ja, ketkä 
osallistuvat. 
 
Keskustelu: Fuksiaiset järjestetään 24.9. perinteisesti rastityyliin ja päätetään 
kasteeseen maauimalassa.  Hallitus lähtee työstämään omaa rastia. 
 
Päätös: Esityksen mukaan 
 

12. Viestintä 
 

Esitys: Käydään läpi tärkeitä tulevia aiheita, jotka vaativat viestinnältä 
erityishuomiota esim. edustajistovaalit. 
 
Keskustelu: Edustajistovaalien valmiita materiaaleja jaetaan someissa ja 
uutiskirjeissä. Viikolla 38 Instagram -tarinat on pyhitetty alumnien päivittelyille. 
Viestintästrategiasta kokoustetaan 16.9. 



 
Päätös: Esityksen mukaan  

 

13. META 
 

Seuraavan kokouksen tarkka aika pitää päättää, sillä pesistapahtuma menee juuri 
vakiokokousajan päälle. 

14. Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 17.28 

 
Pöytäkirja hyväksytty 28.09.2020 
Tampere 
 
 
 
 
 
 
 
Vilma Hovi Heini Maula 
Puheenjohtaja Sihteeri 

 


